
 

 
 

 

Hantverkargatan 2 

Box 8312 

104 20 Stockholm 

www.stockholm.se/fastighetskontoret 

 

Fastighetsnämnden Utdrag ur protokoll, fört vid 

sammanträde 2015-08-25, § 13 

 

   
 

 Tid Tisdagen den 25 augusti 2015 kl 16.30 – 17.00 
   

 Plats Kristallen, Hantverkargatan 3 D 
   

 Justerat Torsdagen den 3 september 2015 

  

 

Jan Valeskog Henrik Sjölander 

  

Närvarande  

 Beslutande ledamöter: 

 Jan Valeskog (S) ordförande   

 

Margareta Stavling (S)  

Anders Göransson (S)   

Åke Askensten (MP)  

Hanna Elvira Begler (MP) 

Mehdi Oguzsoy (V)  

Henrik Sjölander (M)   

Mikael Eskman (M)  

Erika Wing (M)  

Tomas Tetzell (M)  

Helena Eklund (FP)  

 
Tjänstgörande ersättare: 

Gunnar Würtz (FP)  för Richard Bengtsson (FP) 

Lars Arell (S) för Maria-Elsa Salvo (S) 

 
Ersättare:   

Birger Kato (S)  

Anna Forssell (S)  

Daniel Almgren (MP)  

Martin Hansson (MP)  

Sanna Sjögren (V) 

Elisabeth Hellström (M)  

Per Melin (M)  

Leif Bokström (M)  

Per Ankersjö (C)  

Lisa Fuglesang (KD) §§ 13-18  

  

 
Tjänstemän: 

 Förvaltningschefen Åsa Öttenius, Ann-Sofie Chudi, Jenny Holmberg, 
Carina Jonsson, Christine Oljelund, Jenny Rydåker, Joel Sand, Anna 
Wahlström och Pontus Werlinder samt personalföreträdarna Birgitta 
Andersson, Lawen Baderkhan och Reza Etemad §§ 1-15, 16-18 och 
borgarrådssekreteraren Matilda Malmquist Glas 
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 § 13 
Utredning av en ny idrottshall i Järvaområdet. 
Utredningsbeslut 
Dnr 4.3-328/2015 

 

Beslut 
Fastighetsnämnden beslutar enligt fastighetskontorets förslag: 

 

1 Fastighetsnämnden godkänner att kontoret i enlighet med 

 erhållen uppdragsbeställning från idrottsförvaltningen på  

 0,5 mnkr genomför en utredning var det finns möjliga platser 

 i Järvaområdet av en ny idrottshall som underlag för ett 

 kommande inriktningsärende.  

 
Handlingar i ärendet 

Fastighetskontorets tjänsteutlåtande från den 29 juni 2015. 

 

Nämndens behandling av ärendet  
 
Framlagda förslag till beslut  

Nämnden föreslår (se beslutet). 

 
Beslutsgång 

Ordförande Jan Valeskog (S) finner att nämnden beslutar enligt 

kontorets förslag.  

 
Särskilt uttalande 

Särskilt uttalande lämnas av Henrik Sjölander m.fl. (M) och Helena 

Eklund m.fl. (FP) enligt följande: 

 

Det är glädjande att den nya majoriteten landat i slutsatsen 

att utreda ny plats för idrottshall i Järvaområdet då den 

tidigare idrottshallen på Hjulsta bollplan har utgått till följd 

av allt för höga markkostnader. För oss är det viktigt att 

skattebetalarnas pengar används på ett effektivt sätt och då 

måste vi ibland våga ompröva en lokalisering om det visar 

sig att markkostnaderna blir för höga.  

 

Däremot är det ingen nyhet att kostnaderna blev betydligt 

mycket högre än prognostiserats och vi är förvånade över att 

vänstermajoriteten inte agerat i frågan tidigare. Majoritetens 

passivitet har nu resulterat i förseningar vilket är beklagligt, 

inte minst för alla de idrottsföreningar som påtalar det stora 

behovet av nya fullstora hallar. Bristen är särskilt påtaglig i 

västerort och där blir förseningen av hallen således extra 

kännbar. Vi vill i samband med detta utredningsbeslut 

uppmana vänstermajoriteten och förvaltningen att vara 

kreativa när det gäller bygglov och planprocessen för att inte 

fördröja hallarna ytterligare. Ett förslag är att arbeta på 
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samma sätt som man gjort med t ex den nya hallen i 

Gröndal. 

 
Ersättaryttrande 

Per Ankersjö (C) och Lisa Fuglesang (KD) instämmer i särskilt 

uttalande från Henrik Sjölander m.fl. (M) och Helena Eklund m.fl. 

(FP). 

  

 

 

 

 Vid protokollet 

 Jenny Holmberg 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 

 

 

 

_________________________________  

 


